
 

  

  

Protokoll från styrelsemöte med ATL den 30 augusti 2021 Tid: 19:00 
-21:00 
Närvarande: Kruno Kuljis, Peter Hochbergs, Anders Rosberg, Katarina 
Gahnström, Anette Erlandsson, Anne-Mette Petri och Carl Bedroth samt 
Ulf Pettersson (adjungerad).  
  

Plats: Victoriastdion, Lund  
  

§ 1 Mötets öppnandes av Kruno.  
§ 2 Kruno valdes till ordförande för mötet    
§ 3 Val av sekreterare för mötet blev Carl Bedroth  
§4 Föreslagen dagordningen godkändes.  
§ 5 Val av justeringsman för mötet blev Anne-Mette 
§ 6 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.   
  

§ 7 Informationspunkter   
§ 7:1 Genomgång; ekonomi, nyckeltal, personal  

- Klubben uppnår ett rörelseresultat på 1,1 milj kr vilket är 100 tkr 

högre än föregående år.  
- Två år tills kontraktet med kommunen går ut och det börjar bli läge 

att jobba på en förhandling som inte resulterar i en allt för mycket 
högre hyra, även om en ökning är omöjlig att undvika. Vårt ökade 
resultat har som underförstått en ”story” som backar upp den och 
det blir relevant att diskutera detta med kommunen.  

- Totalt en vinst på 4,7 miljoner och det finns en ”fara” att vi blir 
momsförpliktiga. Frågan kring vad vi ska göra med pengarna bör 
där av vara mer ”pressad”, men vi är något begränsade till vår hall 
och anläggning som dels av fysiska restriktioner, dels ett 
inväntande från utbyggnaden av sjukhuset förhindrar oss att göra 
stora dyrare förändringar/investeringar. Beslut om sjukhusets 
utbyggnad förväntas bli publikt i nov/dec.   

- Nästa år är det läge att titta på att hitta en till tränare som täcker de 
nuvarande 30-40h tennis som behövs täckas.  



 

  

  

- Kvalitetssäkra träningen, hellre en bra tränare på två banor än två 
dåliga.  

- Idé om att skapa ett stipendie för en tränare i koppling till 
universitetet diskuteras.  
 

 
§ 7:2 SvTF, Tennis Syd, Kommunen, Lugi Badmintion 

- Saba gör starka resultat både på nationell som internationell plan, 
väldigt kul att se.  

- Mer aktivitet på sociala medier sker vilket är kul att se. För att du 
som spelare ska exponeras där krävs att man gör ett bra resultat i 
en tävling (semifinal eller bättre) och att man själv skickar in en 
bild eller video till kontot.  

 
§ 7:3 Status byggnation och anläggningar 

- Svårt att få någon som är intresserad av kontraktet då det inte är 
tillräckligt attraktivt i kombination med att det råder en global 
komponentbrist. Ulf ligger dock fortsatt på snickaren som vi 
tidigare haft kontakt med och vi hoppas på att få en ny offert snart.  

- Nya skåp till köket installeras nionde september.  
 

 
§ 7:4 Status Corona, resultat, tävlingar mm  

- Omklädningsrummen öppnar igen men bastun hålls stängd. 
- Fortsatt uppmanande om att byta om hemma, inte följa med 

barnen in och att vara vaksam kring symptom råder. Vi bör vara 
vaksamma inför kommande säsong då smittspridningen just nu 
tilltar igen. Fortsätter att jobba enligt FHM:s rekommendationer.  

- Stolar kring banor och vid kafeterian fortsätts vara undanplockade 
för att minska ”häng” inne i hallen.  
 

 

 

 

 



 

  

  

 
§ 8 Beslutspunkter (25 min):  
 
§ 8:1 Avsättning av medel för utveckling av tennisen och 
anläggning  

- Avsättning av medel: Rådande förslag: 0,5 milj kr kan avsättas 
till informationsteknik (digital plattform). 2 -2,5  milj kr går till 
utbyggning av smörlyckan. Bättre tennis kan uppdateras till 1 milj 
kr. Leder till 0,5 milj kr i vinst.  

 
§ 9 Övrigt:  

- På föräldramötet är det tanken att dra i gång en föräldragrupp 
(huvudsyftet ska vara att de är en ideell resurs vid till exempel 
tävlingar och att de ska fungera som en stödfunktion som 
informerar om diverse städdagar och dylikt.)  

- Tröjor: Ulf kommer att vara i kontakt med Leo för att se om vi kan 
framställa ett tryck som passar den målgrupp vi ämnar att förse 
tröjorna med.  

- Förslag om att fräscha upp smörlyckan i fråga om staket och 
bänkar, Ulf kollar upp möjligheter kring att kontakta en firma.  

- Att göra med pengarna: Subventionera ett 
träning/tävlingsläger nästa år. Ulf har givit bollen till Gaeton och 
Daniel för att komma fram till vart detta kommer ta plats och hur 
det kan gå till. Kommer diskuteras på föräldramötet med.  

 
§ 10 Nästa möte 2021-10-25 
 

§ 11 Mötets avslutande.  

Kruno tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  

  

Vid protokollet: Carl Bedroth, sekreterare för mötet.   
   
Justeras: _______________________  



 

  

  

 


